
Łódź, dnia 2 września 2022 r. 

Rafał Markwant 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi 
 

 Pani 
Hanna Zdanowska 
Prezydent Miasta Łodzi 
 

 

 

 

INTERPELACJA 

Szanowna Pani Prezydent, 

W nawiązaniu do odpowiedzi na moją interpelację (pismo nr: DSR-BNW-I.0003.4.2022  

z dnia 26 sierpnia br.), w której nie odniesiono się do moich pytań dotyczących udziału 

przedstawicieli Urzędu Miasta Łodzi oraz Rady Miasta Łodzi na meczach klubu Widzew Łódź,  

ponownie zwracam się do Pani Prezydent z uprzejmą prośbą o pilne informacje w poniższym 

zakresie: 

1. Czy w trakcie imprezy masowej na stadionie Widzewa w dniu 12 sierpnia 2022 r. – meczu 

piłki nożnej między RTS Widzew Łódź a Legią Warszawa – na tzw. „loży prezydenckiej” 

odbywało się oficjalne spotkanie/odprawa/zebranie/konferencja/szkolenie itp. 

organizowane przez Urząd Miasta Łodzi lub Radę Miasta Łodzi? Jeśli tak, proszę  

o informację jaki był przedmiot tego oficjalnego 

spotkania/odprawy/zebrania/konferencji/szkolenia wraz z podaniem listy biorących  

w nim udział uczestników ze strony Urzędu Miasta Łodzi lub Rady Miasta Łodzi. 

 

2. Ilu przedstawicieli Urzędu Miasta Łodzi oraz Rady Miasta Łodzi, od momentu otwarcia 

stadionu przy Al. Piłsudskiego 138,  przebywało oficjalnie, w ramach wykonywanych 

obowiązków służbowych, w tzw. „loży prezydenckiej” podczas organizowanych na 

stadionie przez Widzew Łódź S.A. meczów piłki nożnej? (proszę o przekazanie listy tych 

osób). 

 

 



Wierząc w deklarowaną publicznie ze strony przedstawicieli Miasta oraz 

instytucji/spółek miejskich chęć dialogu ze środowiskiem kibiców Widzewa oraz samym 

klubem Widzew Łódź S.A., liczę na pilną odpowiedź Pani Prezydent na zadane powyżej 

pytania. W mojej ocenie pozwolą one na wyrobienie sobie przez wszystkich obiektywnego 

obrazu obecnej sytuacji, wyciszenie negatywnych emocji oraz doprowadzą do zażegnania 

konfliktu w sposób korzystny dla wszystkich stron. 

 
 
 

 


